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Brf Matrosen: Juni 2018 

Hör av dig till styrelsen med frågor 
och funderingar. Du når oss bäst 
via email eller vår hemsida: 

kontakt@brfmatrosen.com 

www.brfmatrosen.com 

 
Städning och målning Garaget 
  
Tisdag 19 juni kl 8 till onsdag 20 juni 
kl 11 kommer städning och målning 
av linjer i garaget att utföras, i 
enlighet med den info som skickades 
ut i maj. 
Vi vill påminna er som har fordon i 
garaget att det under denna tid 
måste vara tömt på bilar/mc, 
vänligen se till att ert fordon är 
utflyttat i god tid. 
 

Årsstämma och ny styrelse 

Årsstämman hölls den 29 maj och då valdes tre nya 
ledamöter in i styrelsen – Ulf Enberg, Viveca Lindström 
och Anna Wallman. Elisabet Englund, Helena Svantesson 
och Markus Gunnarsson valdes om som ordinarie 
ledamöter. Som suppleant valdes Amanda Löfgren. 

Den nya styrelsen har nu konstituerat sig och har valt 
att formera oss som nedan – 

Ordförande – Helena Svantesson 

Kassör/Sekreterare – Elisabet Englund 

Till övriga poster bestämdes det att Ulf Enberg blir 
fastighetsansvarig, Viveca Lindström tar hand om 
garagefrågor och Markus Gunnarsson tar ansvaret för 
kommunikation/hemsida. Anna Wallman kommer ta 
hand om och orientera våra nya medlemmar, och 
ansvarig rörande nycklar och gårdsarrangemang blir 
Amanda Löfgren. 

Vi vill även passa på att tacka Claes och Björn för det 
fantastiska arbete de har lagt ner under många år i 
styrelsen! 

Rökning i föreningen 

På stämman kom frågan upp om att 
förbjuda rökning på innergård och 
balkonger. Den nya styrelsen har 
tagit upp detta under sitt första möte, 
men då styrelsen anser att det är ett 
beslut som bör tas av alla 
medlemmar så hänvisar vi detta till 
att motioneras på årsstämma. 
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Gårdsfest 

Under årsmötet framkom önskemål 
om att åter ha en gårdsfest med alla 
medlemmar, och självklart tycker 
också styrelsen att det är en bra idé. 
Därför söker vi nu efter några 
medlemmar som kan tänka sig att 
styra upp en under slutet av 
sommaren tillsammans med någon ur 
styrelsen, hör gärna av er med ett 
mail så sätts en planeringsgrupp ihop 
för detta.  

 


